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Agenda van de openbare extra presidiumvergadering van 27 februari 2017 in de Trouwzaal  
 
  
  
Voorzitter: J.F.N. Cornelisse 
  
Griffier   G.J. de Graaf 
  
Aanwezig: 
 
 
 
 
 
 
Eveneens aanwezig: 

De dames  M. Swager (forumvoorzitter), A.M. 
Schuijt (CDA; forumvoorzitter), A.E. Kloosterboer 
(Kleurrijk Langedijk) en de heren D. Boonstra 
(HvL/D66), H. de Graaf (VVD), J.A. Hofman (fo-
rumvoorzitter), G.J.E. Nijman (Dorpsbelang Lan-
gedijk), W. Nugteren (ChristenUnie), M.L. Reijven 
(PvdA) en N. Zwart (GroenLinks) 
De heer Kalverboer (afdelingsmanager openbare 
werken) 

  

  
PRESIDIUM 

 

 

1. Opening 
 

De voorzitter opent de vergadering om 20 uur en heet de aanwezigen 
welkom. 

2. Vaststelling agen-
da 
 

Agendapunt ‘Verbouwing De Binding, fase 3 wordt naar voren gehaald 
en krijgt nummer 3. 
Op verzoek van dhr Zwart wordt als agendapunt 4b toegevoegd: ‘Wat 
na het Berenschot onderzoek’. 
Op verzoek van mw Kloosterboer wordt als agendapunt 4c toegevoegd: 
‘Rondvraag’ 

3.  Verbouwing De 
Binding, Fase 3.  
 
Wie wil zitting ne-
men in een klank-
bordgroep om mede 
het PvE op te stel-
len? 

 

Na enige discussie concludeert de meerderheid van de fracties 
dat door de gemeenteraad besloten is tot het verstrekken van 
financiën voor de uitvoer van fase 2 en 3.  
De vraag die breed leeft is of er werk gestoken moet worden in 
een Plan van Eisen terwijl er nog geen besluit genomen is over 
de bestuurlijke toekomst van Langedijk.  
De voorzitter concludeert dat enkele fracties een naam aan de 
griffier door zullen geven, om een bijdrage te leveren aan het 
opstellen van een PvE. Op locatie vergaderen zal ook bespr o-
ken worden. 

4a.  Town-Hall Mee-
ting in kader 
onderzoek Be-
renschot 
 

Alle  fracties stemmen in met het houden van een bewoners-
avond, waarop Berenschot de gelegenheid geeft aan inwoners 
om vragen over het rapport te stellen. Deze zal gepland worden 
tussen 27 maart en 11 april.  
HvL kan niet instemmen zolang er geen opheldering gegeven is 
over de onduidelijke URL voor de enquête door Berenschot. 

4b. Wat na het Beren-
schot onderzoek 

In antwoord op de vraag van de heer Zwart geeft de voorzitter 
aan dat het college de inhoud van het rapport nog niet kent, 
maar voornemens is een raadsvoorstel voor te leggen op basis 
van het rapport.  

4c. Rondvraag Mevrouw Kloosterboer vindt het ongewenst dat de gemeente in 
een vakantieweek drie brieven aan inwoners stuurt. Doordat 
post blijft liggen als mensen op vakantie zijn, is dit inbraakge-
voelig. 

5. Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.04uur.  

 


